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Motion till Skandinaviska klubbens höstmöte 2022. Hur använda klubbkassan på sikt. 

 

Skandinaviska klubben är en ideell förening här på Teneriffa och den har funnits sedan 

mitten av 90-talet. När klubben bildades hade man för avsikt att anskaffa en egen klubblokal.  

För att ha råd med det hade man en hög medlemsavgift för att på det sättet få in pengar till 

denna lokal. Nu blev det inte så utan i mitten av 20-talet beslöt man att använda Svenska 

kyrkans lokaler vid behov. Detta har medfört att klubbens kassa har fyllts på under åren och 

vid senaste årsmötet redovisades det en tillgång på ca 12.500 Euro (bank, kassa och 

golfbongar). 

Som ideell förening anser jag det är för stora tillgångar. 

Genom åren har det funnits många förslag på hur pengarna skall användas, det har även 

diskuterats på årsmöten vi haft. Förslag som har diskuterats är bl.a bjuda medlemmarna på 

höst och vår fest, julfest, bjuda på utflykter, ge medlemmar fria läroböcker vid spansk 

undervisning, inte ta ut någon medlemsavgift, donera pengar till välgörenhet mm. 

Det har varit svårt att enas om vad som är lämpligast eftersom medlemmarna har ju olika 

intressen. 

Jag önskar att styrelsen inför årsmötet i höst (2022) kommer med förslag på hur mycket 

pengar klubben behöver i sin kassa samt hur överskottet skall disponeras. Därefter får 

medlemmarna på årsmötet fatta beslut om detta. 

Jag anser inte att frågan skall hänskjutas till en ev ny styrelse. 

 

Själv anser jag att pengarna gör mest nytta om de doneras till någon lämplig 

hjälporganisation. 

 

Mats Lindskoog      


